



# KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

3<sup>rd</sup> November, 2020

## 120<sup>th</sup> Anniversary Souvenirs

Dear Members,

This year, celebrating its founding of 120 years, the following souvenirs have been prepared by the Club as a token gesture towards the long supports from Members.

- One 120<sup>th</sup> Anniversary Brochure
- One HK\$120 for Food and Drink coupon
- One piece of 120<sup>th</sup> Anniversary Cap or 120<sup>th</sup> Anniversary Fishman Hat.

From now on, each Membership can approach the Club Office to collect the above souvenirs within office hours. Please collect the above souvenirs before the deadline on 31<sup>st</sup> March 2021.

Thank you for your attention.

Terry LAU  
Hon. Secretary

## 120週年紀念品

各位會員：

今年，為慶祝本會成立 120 週年，本會現已準備了以下紀念品，感謝各位會員對會所的長期支持。

- 九龍草地滾球會 120 週年紀念冊一本
- 港幣 120 元之餐飲代用券一張
- 120 週年紀念鴨帽一頂或 120 週年紀念漁夫帽一頂

從現在開始，每個會籍可以在辦公時間內到會所寫字樓領取上述紀念品一份。請在 2021 年 3 月 31 日截止前領取上述紀念品。

多謝垂注。

秘書長  
劉根雄 謹啟  
2020 年 11 月 3 日